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Publicerad den 23 Maj 2018

Göteborg 400+ Framtida kontorstrender, bostadsbrist, digitalisering och delningsekonomi – det är ämnena P-G Persson, Hans
Wallenstam, Mariette Hilmersson och Cecilia Fasth har valt att tala om på framtidsseminariet Göteborg 400+ på onsdag om en vecka.
Säkra din plats nu – anmälan stänger på fredag.

Göteborg 400+ är ett heldagsseminarium om framtiden för Göteborg och dess fastighetsmarknad. Det hålls på Elite Park Avenue Hotel onsdagen den 30
maj.<br /> <br /> Seminariet inleds med en och en halv timmes föredrag och paneldiskussion med vd:arna för fyra av de viktigaste fastighetsbolagen i
Göteborg.<br /> <br /> Vd:arna har själva fått välja ämne under rubriken fastighets-Göteborg år 2030 och de har valt enligt följande:<br /> <br />
<strong>Hans Wallenstam, Wallenstam</strong>: "Bostadsbrist som måste åtgärdas – allas ansvar." Han kommer delvis att fokusera på
stadsutvecklingsområdet Kallebäcks Terrasser.<br /> <br /> <strong>Mariette Hilmersson, Castellum Väst</strong>: Digitalisering.<br /> <br /> <strong>P-
G Persson, Platzer</strong>: "Trender som jag tror har påverkat kontorsmarknaden till 2030."<br /> <br /> <strong>Cecilia Fasth, Stena
Fastigheter</strong>: "Så skapar delningsekonomi värden på Masthuggskajen."<br /> <br /> De inledande dragningarna följs alltså av ett panelsamtal om
framtidens marknad och de stora trender som påverkar den.<br /> <br /> Du ser hela seminarieprogrammet <a
href="http://www.fastighetssverige.se/400+/program">här</a> och du anmäler dig <a href="http://www.fastighetssverige.se/400+/anmalan">här</a>.
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